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BRMG-KR.0012.12.2012  
 
 

PROTOKÓŁ NR  28-12/2012 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  24 października 2012r.  

 
 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 16:00, zakończyła o godzinie 17:50. 
 
Obecność : 
W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji, wg listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Grzegorz Strzelczyk otworzył posiedzenie, powitał 
zebranych i stwierdził quorum. Poinformował, Ŝe porządek został wysłany  
do radnych drogą elektroniczną – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3  
do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował  włączenie do porządku w punkcie 3 sprawy 
Wspólnot Mieszkaniowych przy ul. Hallera. 
 

Komisja, jednogłośnie – 4  głosami za -  przyjęła  następujący porządek 
posiedzenia: 
 
 
1. Przyjęcie  protokołu Nr  27-11/12 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RMG  

w  dniu 26 września 2012r.  
 
2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego  

do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2012 rok  
- druk nr 688; 

 
3. Omówienie sprawy Wspólnot Mieszkaniowych przy ul. Hallera 
 
4. Zapoznanie się i omówienie pisma/skargi - zarzuty pod adresem Prezydenta Miasta 

Gdańska za nie wywiązywanie się ze złoŜonych deklaracji dotyczących podpisania 
umowy najmu z obniŜoną stawką czynszu. 

 
5. Zapoznanie się z wynikami kontroli w zakresie efektywności wydatkowania 

środków na promocję przedsięwzięć w róŜnych obszarach aktywności Miasta - 
przyjęcie protokołu kontroli. 

 
6. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji. 
 
7. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
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PUNKT  1 

 
Przyjęcie  protokołu 27-11/12 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RMG  
w  dniu 26 września 2012r.  

 

Komisja jednogłośnie - 4 głosami „za” - przyjęła protokół Nr 27-11/12 z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej w dniu 26 września 2012 roku. 

 
PUNKT  2 

 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego  
do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2012 rok  
- druk nr 688 

 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska  
Proszę Państwa. Przetarg na wybór biegłego rewidenta był to przetarg nieograniczony. Pięć 
firm złoŜyło oferty. Jest to firma Biuro Biegłych Rewidentów ECO-BILANS, kwota 47 970 zł, 
firma POL-TAX 46 125 zł, AUDSULTING - 51 660 zł, firma Gomułka - 115 251 zł i firma 
PROMAR - 148 830 zł. Oczywiście wygrała firma najtańsza - POL - TAX, co nie oznacza,  
Ŝe najlepsza. Standardy musi zachować. 
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Z reguły w spółkach co dwa, trzy lata zmieniamy biegłych... 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska  
Co roku zmieniamy. Co roku ogłaszamy przetarg i bada nas inna firma. To jest dopiero 
trzeci raz tak obowiązkowo. Za kaŜdym razem jest to inna firma. 
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Dobrze. Czy są pytania?  
 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przystąpiono do głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI:  
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały (druk nr 688). 
 
OPINIA NR 28 – 12/5-3/12 

 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska  
Czy mogę tylko coś powiedzieć? Proszę Państwa wczoraj na stronie internetowej Fitch, 
agencji ratingowej została utrzymana nasza prognoza zdolności wywiązywania się  
z zobowiązań w walucie krajowej i zagranicznej. W walucie krajowej i zagranicznej  
zobowiązania długoterminowe zostały ocenione w skali BBB + z prognozą stabilną, 
natomiast w walucie krajowej AA - z prognozą stabilną. Audytorzy napisali, Ŝe rating 
odzwierciedla dobre wyniki operacyjne, bezpieczny wskaźnik spłaty długu w okresie 
długoterminowym biorąc pod uwagę horyzont zapadalności zadłuŜenia, oraz silną 
gospodarkę lokalną z rozwijającą się bazą podatkową. Ratingi uwzględniają dobre 
zarządzanie finansami oraz duŜy udział środków unijnych, finansowanie inwestycji  
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i spodziewany jest teŜ wzrost zadłuŜenia, ale jest to w miarę dobrze przewidziane  
w perspektywie długoletniej. Chciałam po prostu Państwu odczytać.   
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Gratulujemy. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska  
Gratulacje dla Państwa. W duŜej mierze to Państwo podejmujecie swoje decyzje w formie 
uchwał i kontrolujecie mnie na kaŜdym kroku w związku z zaciąganiem kredytów, co teŜ 
odczułam w sierpniu, kiedy został złoŜony projekt uchwały o emisję obligacji  
na prefinansowanie, ale dzięki temu artykułowi w gazecie dostaliśmy szybki zwrot dotacji 
w ciągu tygodnia. 
 
Pani Jolanta Banach - Członek Komisji 
Czy po tym roku się nic nie zmieni? Po tym roku moŜe się coś zmienić w rankingu. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska  
Oczywiście, Ŝe moŜe. 
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
To zaleŜy od sytuacji makro. Dlatego oni teŜ róŜnicowali zadłuŜenie w walucie krajowej  
i zagranicznej. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska  
Ta kwota 157 mln zł które dostaliśmy po tej interwencji prasowej, to juŜ otrzymaliśmy 
drugą kwotę 157 mln zł. To było zaplanowane i jeszcze do końca roku zostało nam  
do zwrotu zaplanowanej kwoty około 200 mln zł. Chciałam Państwu powiedzieć, Ŝe jest teŜ 
juŜ sygnał, Ŝe dostaniemy zwiększoną dotację na trasę Słowackiego, czyli słynny tunel pod 
Martwą Wisłą, bo jest to jeden z etapów. Prawdopodobnie będziemy podpisywali aneks pod 
koniec listopada. Raczej to jest juŜ pewne.  
 
Pani Jolanta Banach - Członek Komisji 
Czyli jakby było te 200 mln...?  
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
To z tej kwoty 100 mln zł pójdzie na spłatę kredytów i oczywiście będą po kolei 
odtwarzane te inwestycje, które zostały zamroŜone na kwotę, o ile sobie przypominam,  
50 mln zł.  
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Czekamy na nową perspektywę. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
Pan mówi o 14,20? Proszę Państwa będzie to problematyczna perspektywa z uwagi  
na to, Ŝe będą jednak inne priorytety, cele i jeszcze na podstawie przepisów unijnych Rząd 
nie wydaje rozporządzeń. Wszyscy czekają na te rozporządzenia i to jest problem. 
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
To chodzi tylko o prefinansowanie środków lub pozyskiwania środków unijnych, czy...?   
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
Mówimy o nowych projektach, o pozyskiwaniu środków na nawą perspektywę.  
JuŜ powinniśmy przygotowywać studia wykonalności i dokumentację. 
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Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
To jest tylko kwestia tego, czy uzyskamy te środki, i to jest ta wątpliwość? 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
Generalnie to są nowe cele, czyli brana jest innowacyjność. Są nowe priorytety. 
 
Pani Jolanta Banach - Członek Komisji 
Są nowe priorytety, na co innego się zaczyna stawiać. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
Np. moŜe być tak, Ŝe nie koniecznie na jakąś ulice dostaniemy, na infrastrukturę. Chodzi  
o to, Ŝeby ona się wpisywała w aglomeracyjność połączenia komunikacyjnego, 
innowacyjność.   
 
Pani Jolanta Banach - Członek Komisji 
Nowe technologie. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
Np. juŜ nie będzie - rozwój innowacyjności, tylko - innowacyjność.  
 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
A nie ma zagroŜeń ze strony Ministra Finansów, Ŝe tutaj coś będzie próbował ograniczać 
zdolności kredytowe samorządów? 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
To znaczy tak - przygotowuje się aczkolwiek mam nadzieje, Ŝe spasuje i tego nie 
wprowadzi, bo zrobiłby po prostu Polsce krzywdę. Teraz w ogóle sam wskaźnik zadłuŜenia 
od 2014 roku, juŜ się do niego zbliŜamy i podstawiamy dane do tego wskaźnika, to on jest 
tragiczny. Proszę Państwa im większe są dochody ogółem, tym wskaźnik jest gorszy.  
 
Pani Jolanta Banach - Członek Komisji 
KaŜde nowe dochody. 
 
Pani Teresa Blacharska - Skarbnik Miasta Gdańska 
Dokładnie. Dlatego, Ŝe będziemy mieli tak, Ŝe wywóz śmieci kosztuje nas 60 mln zł - cała 
ta akcja - to koszty powinny być pokryte z opłat. Szacujemy, Ŝe te opłaty po stronie 
dochodowej to 60 mln zł. I te 60 mln zł wydatki i dochody bieŜące nie stwarzają Ŝadnej 
nadwyŜki w liczniku, bo się zerują. Natomiast wzrastają dochody i wskaźnik juŜ do obsługi 
spada. I tego nikt nie przewidział. W tej chwili cały czas zgłaszamy, Ŝe ten wskaźnik trzeba 
zmienić. Ale nie ma odzewu. 
 
Pani Jolanta Banach - Członek Komisji 
Jedno z drugim nie ma nic wspólnego. 
 

PUNKT  3 

 

Omówienie sprawy Wspólnot Mieszkaniowych przy ul. Hallera 

 
Podlega  ustawie o ochronie  o  danych osobowych 

PUNKT  4 
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Zapoznanie się i omówienie pisma/skargi - zarzuty pod adresem Prezydenta Miasta 
Gdańska za nie wywiązywanie się ze złoŜonych deklaracji dotyczących podpisania umowy 
najmu z obniŜoną stawką czynszu. 

 
Podlega  ustawie o ochronie danych osobowych. 
 

PUNKT  5 

 
Zapoznanie się z wynikami kontroli w zakresie efektywności wydatkowania środków na 
promocję przedsięwzięć w róŜnych obszarach aktywności Miasta - przyjęcie protokołu 
kontroli. 

 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Z uwagi na niekompletne dane przekładamy ten punkt na listopad. 
 
 
 

PUNKT  6 

 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski 

 
• Pismo Stowarzyszenia śabianka z dnia 12.10.2012 r. dotyczące informacji Rady 

Osiedla z dnia 03.10.2012 r. przesłane do wiadomości Komisji - decyzja Komisji: a/a 

• Odpowiedź na pismo w sprawie skargi Pana Mieczkowskiego dot. nieścisłości 
przy remoncie myjni ZKM  

 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Dostaliście wszyscy pismo Pani Skarbnik. Proponuję przesłać Panu wyjaśnienia 
przedstawione przez ZKM i poinformować, ze sprawę kończymy. Zwłaszcza, Ŝe w jego 
piśmie te zarzuty są nie konkretne. - decyzja Komisji: jednogłośnie 4 głosami „za” 
postanowiła przesłać zainteresowanemu odpowiedź ZTM. 
 

• Do wiadomości Komisji odpowiedź na pismo Pana Chojnackiego w sprawie mpzp 
Owczarnia - decyzja Komisji: a/a 

 
Pan Grzegorz Strzelczyk - Przewodniczący Komisji 
Jeszcze jedna rzecz. W listopadzie musimy przygotować projekt uchwały o planie kontroli 
na następny rok 2013. Czyli powiedzmy do 15 listopada proszę przesyłać pomysły  
na kontrole. 

 
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie. 
Na tym posiedzenie zakończono.  
Posiedzenie zakończyło się  o godz.17:50. 

Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej RMG 

 
Grzegorz Strzelczyk 

Protokołowała: 
 
Sylwia Karwowska 
Biuro Rady Miasta Gdańska 


